
SE – PO. 0063-2-9/10

Protokół z posiedzenia komisji 
Finansowo – Budżetowej z dnia 29.09.2010r.

1. Obecni : 
- Grażyna Strączek – przewodnicząca komisji 

- Jolanta Moćko – członek 

- Wiesław Konderak – członek 

- Andrzej Światek – członek 

- Władysław Oczkowicz – członek 

- Marcin Musiał  - członek 

2. W posiedzeniu komisji uczestniczyli : 

- Anna Ślagórska – Zastępca Burmistrza 

- Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta 

- Agnieszka Nowak – Kierownik  GN

- Zofia Gajdzik – Kierownik RM

3. Temat posiedzenia Komisji : 

1. Wykonanie budżetu miasta za I półrocze 2010r 

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

3. Sprawy bieżące : wniosek o sfinansowanie wypłycenia dna basenu, pomoc finansowa 

dla powodzian 

5. Posiedzenie komisji : 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji  - wita wszystkich na komisji, przedstawia 

tematy  posiedzenie  oraz  prosi  Pania  Skarbnik  o  zapoznanie  członków  komisji  z 

wykonaniem budżetu   za  I  półrocze  2010r.  (  materiał  z  wykonania  budżetu  w teczce 

komisji) 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  - przedstawia wykonanie budżetu 

Dyskusja udział wzięli: 

- A. Świątek 

- A. Ślagórska 
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- Jolanta Moćko

- U. Polak – Wałek 

- G. Strączek 

- M. Musiał 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji   -  Jeśli  nie  ma  więcej  pytań  to 

przejdziemy do głosowania nad przyjęciem informacji o wykonaniu budżetu za I półrocze 

2010r.  

Za – 5

Przeciw – 1 

Wstrz. – 1 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji   -  przechodzimy  teraz  do  punktu 

dotyczącego zmian w budżecie miasta . 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  - omawia zmiany w budżecie . 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji    -  dziękuję  i  jeśli  nie  ma  pytań  to 

przechodzimy do głosowania nad zmianami w budżecie miasta na 2010r 

Za – 5 

Przeciw  - 0

Wstrz. – 1 

Przewodnicząca ogłasza 5 min przerwę. 

Wznowienie obrad po przerwie 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji   - witam po przerwie i proponuję przejść 

do wniosków , które wpłynęły do komisji. 

Pierwszy wniosek dotyczy wypłycenia dna basenu . Komisja wnioskuje o wykonanie 

ekspertyzy dot. kosztów wykonania w/w zadania 

Jeśli członkowie zgadzają się  z treścią wniosku  to przejdźmy do głosowania. 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 0 

Drugi wniosek dotyczy pomocy dla powodzian . 

Komisja  wnioskuje  o  zamieszczenie  apelu  Stowarzyszenia  ”Razem  Łatwiej”  w  Echu 

Czeladzi i na stronie internetowej miasta Czeladź . 

Głosowanie 

Za – 6 

Przeciw – 0 
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Wstrz – 0 

Kolejny wniosek dotyczy uwzględnienia wydatków w budżecie miasta na 2011 rok na 

przewóz  dzieci  na  zajęcia  do  Środowiskowego  Domu  Samopomocy  w  Sosnowcu  . 

Komisja wnioskuje o zabezpieczenie środków na w/w cel w budżecie miasta na 2011r . 

Głosowanie : 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

Grażyna Strączek –  Przewodnicząca  komisji     -  proponuje przejść  do materiałów 

sesyjnych  .  Proszę  panią  kierownik  o  omówienie  uchwał  dotyczących  sprzedaży 

nieruchomości 

Agnieszka  Nowak –  Kierownik  GN –  przedstawia  projektów  uchwał  dotyczących 

sprzedaży nieruchomości 

Głosowanie nad uchwałą nr 8 „ Sprzedaży części działki nr 97/4 k.m 20 o pow. 350 m2 

położonej w pobliżu ul. Kilińskiego w Czeladzi” 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 0 

Uchwała  nr  9  „Sprzedaży działki  nr  117 k.m 56 o  pow.  270 m2 położonej  przy  ul. 

Słowackiego w Czeladzi” 

Za – 0

Przeciw – 5 

Wstrz. – 1

Uchwała nr 10  Sprzedaży działki nr 122/4 k.m 25 o pow.  9116 m2 położonej przy  ul. 

Będzińskiej w Czeladzi

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 0 

Uchwała nr 11  Sprzedaży działki nr 132/8 k.m 25 o pow.  6871 m2 położonej przy  ul. 

Będzińskiej w Czeladzi

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 0 
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Uchwała nr 12 „Nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 19 k.m 17 o pow. 

3545 m2 położonej przy ul. Niwa w Czeladzi

Za – 2

Przeciw – 0 

Wstrz. –4

Uchwała nr 13 „ Zamiany działek nr 64/1,64/2, 119/4 i 119/5 k.m. 14 położonych przy 

ul. Przełajskiej oraz działki nr 119/3 k.m 14 położonej przy ul. Łączkowej  stanowiących 

własność osoby fizycznej na działkę nr 62 k.m. 18 położoną przy ul. Łączkowej 

stanowiącą własność Gminy Czeladź”

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 0 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji     -  dziękuje  proponuję  przejść  do 

kolejnych uchwał Proszę panią kierownik o przedstawienie  projektów uchwał nr 35, 36, 

37,39 

Agnieszka Nowak – Kierownik  GN – omawia kolejno projekty  uchwał

Głosowanie  uchwały  nr  35  „Zamiany  działek nr  64/1,64/2,  119/4  i  119/5  k.m.  14 

położonych  przy  ul.  Przełajskiej  oraz  działki  nr  119/3  k.m  14  położonej  przy  ul. 

Łączkowej  stanowiących własność osoby fizycznej na działkę nr 62 k.m. 18 położoną 

przy ul. Łączkowej stanowiącą własność Gminy Czeladź”

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 0 

Uchwała nr 36  „Wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 156/18 k.m. 28 o 

pow. 67 m2 położonej przy ul. Pułaskiego w Czeladzi”

Za – 4

Przeciw – 1 

Wstrz. – 1

Uchwała nr 37  „Wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 156/18 k.m. 28 o 

pow. 23 m2 położonej przy ul. Pułaskiego w Czeladzi”

Za – 4 

Przeciw – 1 

Wstrz. – 1
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Uchwała nr 39  „Wydzierżawienia działek gruntu nr: 35/5, 35/6, 39/3, 45/6, 46/6, 47/6, 

48/6, 49/3, 50/4, 81/5, k.m. 11 o łącznej pow. 12486m2  przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi 

na rzecz Stowarzyszenia  kupców „Centrum” w Czeladzi z przeznaczeniem na budowę 

targowiska miejskiego”

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 0 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji  -  dziękuję  pani  kierownik  za 

przedstawienie  uchwał.  Proszę  teraz  Panią  kierownik  Gajdzik  o  omówienie  projektu 

uchwały dotyczącej zaopatrzenia w ciepło . Proszę Pana radnego A. Świątka , który miał 

pytania do pani kierownik .

Andrzej Świątek – radny – chciałem spytać po co zmiana w studium 

Zofia  Gajdzik  – dzisiaj  ogłaszany jest  przetarg  i  myślę  że jakieś  1,5  roku będziemy 

pracować nad nowym studium uwarunkowań  . Tutaj jest drobna zmiana fragmentu na 

prośbę inwestora. 

Dyskusja : 

-A. Ślagórska 

- A. Światek 

- Z. Gajdzik 

- G. Strączek 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji    -  jeśli nie ma już pytań do projektu 

uchwały „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło , energię elektryczną i paliwa gazowe 

na obszarze Gminy Czeladź” proponuje przegłosować ten projekt 

Za - 3

Przeciw – 0 

Wstrz. – 1 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji    - dziękuje wszystkim i kończy 

posiedzenie komisji 
Protokołowała Przewodnicząca Komisji 

Finansowo- Budżetowej 

Joanna Kwarciana              

     Grażyna Strączek  

o Integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy 
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